
dot. sprawy ORM.0003.81.2016 z sesji Rady Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2016 

r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zwrócił się do Z-cy Prezydenta Miasta Marka Biernackiego z pytaniem, czy udało się 

Prezydentowi dojechać na plac za kościołem parafii pw. św. Maksymiliana Kolbego, i czy są 

jakieś ustalenia w sprawie stanu nawierzchni. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marek Biernacki) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24838.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24838.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
https://youtu.be/oJI-9iBhoTo?t=3h57m26s

